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- Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων, κ. Άδωνη–Σπυρίδωνα Γεωργιάδη
- Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων, κ. Κωστή Χατζηδάκη
- Αναπληρωτή Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων, κ. Νικόλαο Παπαθανάση
- Υφυπουργό Οικονομικών, κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη
- Γενικό Γραμματέα Εμπορίου, κ. Παναγιώτη Σταμπουλίδη
- Γενική Γραμματέα Εργασίας, κ. Άννα Στρατινάκη
- Ειδικό Γραμματέα Υπουργείου Ανάπτυξης, κ. Γεώργιο Ζερβό

Αξιότιμε κύριε Υφυπουργέ,

Με λύπη μας πληροφορηθήκαμε την απόφαση που ελήφθη σχετικά με την εξαίρεση της
συντριπτικής πλειοψηφίας των ΚΑΔ του κλάδου μας από τη δυνατότητα αναστολής των
συμβάσεων εργασίας του προσωπικού μας.

Η ενέργεια αυτή θεωρούμε ότι είναι εξαιρετικά επιβλαβής, τόσο για την επιβίωση των
εταιριών μας, όσο και για το προσωπικό μας και τις οικογένειές του, καθώς θα μας είναι
αδύνατον να διατηρήσουμε τις θέσεις εργασίας, δεδομένου ότι ο κύκλος εργασιών μας παραμένει
σε χαμηλά επίπεδα.

Μετά την πληθώρα των επιστολών που σας έχουμε στείλει και τη συνεχή προσπάθεια για
επικοινωνία και συνάντηση μαζί σας, με την παρούσα επιστολή δεν θα προσπαθήσουμε για μια
ακόμη φορά να σας εξηγήσουμε την κατάσταση του κλάδου μας. Με την παρούσα επιστολή,
ζητούμε εμπεριστατωμένες απαντήσεις στα κάτωθι ερωτήματα:

1. Σε ποια στοιχεία βασιστήκατε για να λάβετε την απόφαση να εξαιρέσετε τον κλάδο από
τις αναστολές του Αυγούστου; Ο πολιτισμός, τα φεστιβάλ, οι συναυλίες και τα θέατρα έχουν
δουλέψει ελάχιστα φέτος, λόγω των περιοριστικών μέτρων που ισχύουν και των πρωτοκόλλων
που ανακοινώθηκαν καθυστερημένα χωρίς να επιτρέψουν να υπάρξει σωστός προγραμματισμός.
Μεγάλες διοργανώσεις όπως τα Rockwave Festival, Release Festival, Eject Festival κ.α.
ματαιώθηκαν και είναι αμφίβολο πότε θα ξαναγίνουν. Οι κοινωνικές εκδηλώσεις, μέχρι τις αρχές
Ιουλίου ακυρώνονταν σωρηδόν, λόγω των μέτρων και των περιορισμών και, ήδη, έχουν μπει στη
νεκρή περίοδο του Αυγούστου. Εκατοντάδες εισερχόμενα από το εξωτερικό εταιρικά και κοινωνικά
event δεν διοργανώθηκαν καθόλου φέτος, για να μην αναφερθούμε και στην ψυχαγωγία που
λειτουργεί μόνο με καθήμενους και με αποστάσεις.



2. Με όλα τα παραπάνω που σας αναφέραμε, πώς θα καταφέρουμε να κρατήσουμε το
σύνολο του προσωπικού μας και να μην προβούμε σε μείωση αυτού;

3. Γιατί δεν υπήρξε καμία ανταπόκριση στα επανειλημμένα αιτήματα και τις εκκλήσεις μας
για μία συνάντηση, ώστε να είστε πλήρως ενήμεροι για την κατάστασή μας και να είμαστε κι
εμείς ενήμεροι για τις προθέσεις σας, ώστε να μην πιαστούμε εξαπίνης και να μπορέσουμε να
προγραμματιστούμε αναλόγως;

Αξιότιμε κύριε Υφυπουργέ,

Πολλάκις σας εξηγήσαμε τις ιδιαιτερότητες του κλάδου μας, με κυριότερη τον πολύμηνο
προγραμματισμό, ο οποίος προϋποθέτει να υπάρχει σταθερότητα. Οι συνθήκες στις οποίες
καλούμαστε αυτή τη στιγμή να λειτουργήσουμε δεν μας επιτρέπουν να το κάνουμε και η αναστολή
των συμβάσεων εργασίας του προσωπικού μας είναι ένα μέτρο που μας επιτρέπει να
διατηρήσουμε υποτυπωδώς το προσωπικό μας, το οποίο διαθέτει εξειδικευμένες γνώσεις,
τις οποίες αν βγει στην ανεργία δεν θα μπορέσει να προσφέρει πουθενά.

Σας κάνουμε έκκληση, λοιπόν, να βοηθήσετε ώστε να αλλάξει αυτή η απόφαση, η οποία
μόνο ολέθριες συνέπειες θα έχει για πολλές χιλιάδες ανθρώπους.

Αναμένοντας τις απαντήσεις σας στα ερωτήματα που σας θέσαμε και την ανταπόκρισή σας στην
έκκλησή μας, παραμένουμε στη διάθεσή σας για διευκρινίσεις.

Με τιμή,

Γεώργιος Βουδαντάς Παναγιώτης Ποδηματάς
Πρόεδρος Δ.Σ. Αντιπρόεδρος Δ.Σ.
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